
 

Referat, Afdeling 63 
Tirsdag, d. 8.maj 2018 

 

Afbud: Martin 

Da Martin er trådt ud af bestyrelsen, er Kaj rykket op fra suppleant til bestyrelsesmedlem. 

 

Info om vinduer 
Alex har skrevet flere mail ind til kontoret, men kontoret kan ikke komme med et klart svar, hvornår de nye 

vinduer på Tranekær kommer.  

Vejgaard Byg skal stå for indsættelsen af vinduerne, og de sagde engang, at de ville være færdige med at 

sætte nye vinduer ind, inden sommerferien. Der er dog ikke sket noget endnu, og der forligger ingen 

tidsplan, med forventet tidspunkt. 

Alex rykker igen og hvis der ikke kommer svar, vil vi søge rådgivning hos BL. 

 

75års-jubilæum 
Sarah vil ringe til Hilde, for at få status omkring arrangementet i Vester Hassing. 

 

Samarbejde med hovedkontoret 
Vi synes det er meget svært, at få et klart svar fra hovedkontoret, fx mhp de omtalte vinduer. Dette er lidt 

frustrerende i længden, da den lokale bestyrelse jo også skal kunne give svar til beboerne. 


